

Flair Airlines and Canadian Elite Basketball League team up in coast-to-coast partnership

- **Flair will be the preferred airline for player travel**
- **The partnership will include all 10 teams: Edmonton Stingers, Fraser Valley Bandits, Guelph Nighthawks, Hamilton Honey Badgers, Montreal Alliance, Newfoundland Growlers, Niagara River Lions, Ottawa Blackjacks, Saskatchewan Rattlers, and Scarborough Shooting Stars**

Edmonton, Alberta, June 30, 2022 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, is pleased to announce a new partnership with the Canadian Elite Basketball League (CEBL) which will see the two companies join forces as Canadian basketball takes flight.

The multiyear partnership will see Flair as the official airline of the CEBL. Flair provides service in and out of 7 of 10 teams’ catchment areas including Ottawa, where the 2022 CEBL Championships will take place.

“As an owner of Flair, I’m proud to be a part of this unique partnership between Flair and the CEBL. Canada is full of talent in the sport, and both the CEBL and Flair recognize the importance of supporting talented athletes here at home where basketball was born,” said RJ Barrett, New York Knicks. “I’m excited about this partnership and to share my passion for the sport with Canada.”

“Partnering with the Canadian Elite Basketball League makes perfect sense for us,” said Nelson Phillips, Vice President of Marketing and Communications, Flair Airlines. “We’re not only working to bring athletes to their games, but we’re also making it easier for fans across the country to watch their teams home and away. We’re a Canadian airline here to provide affordable air travel to your next experience.”

“Our partnership with Flair is a definite win for the CEBL,” said Mike Morreale, Commissioner and CEO, Canadian Elite Basketball League. “Our players have comfortable and reliable travel all across the country, our fans have game-day experiences to bring them closer to the action, and together we are working to grow our businesses into new and underserved markets across Canada. I’m excited for the current and the future of our partnership to provide more Canadians with memorable experiences.”

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

About Canadian Elite Basketball League

A league created by Canadians for Canadians, the CEBL has the highest percentage of Canadian players of any professional league in the country, with 71 percent of its current rosters being Canadians. Players bring experience from the NBA, NBA G League, top international leagues, the Canadian National team program, and top NCAA programs as well as U SPORTS. The only First Division Professional League Partner of Canada Basketball. The CEBL season runs from May through August. Head to CEBL.ca for more information or follow us (@cebleague) on Instagram, Twitter, TikTok, LinkedIn, Facebook & YouTube. All CEBL games can be streamed live internationally on the CEBL’s OTT platform, CEBL+, and on the CEBL Mobile app for iOS and Android devices. Games will also be available to stream live in Canada via cbc sports.ca, the CBC Sports app for iOS and Android devices, and the free CBC Gem streaming service.



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Media inquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



Flair Airlines et la Ligue élite canadienne de basketball s'associent dans un partenariat pancanadien

- **Flair sera la compagnie aérienne préférée pour les voyages des joueurs**
- **Le partenariat comprendra les 10 équipes : Edmonton Stingers, Fraser Valley Bandits, Guelph Nighthawks, Hamilton Honey Badgers, Montreal Alliance, Newfoundland Growlers, Niagara River Lions, Ottawa Blackjacks, Saskatchewan Rattlers et Scarborough Shooting Stars.**

Edmonton, Alberta, le 30 juin 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, est heureuse d'annoncer un nouveau partenariat avec la Ligue élite canadienne de basketball (LECB) qui verra les deux sociétés unir leurs forces alors que le basketball canadien prend son envol.

Le partenariat pluriannuel fera de Flair la compagnie aérienne officielle de la LECB. Flair fournit des services dans et hors de 7 des 10 zones de chalandise des équipes, y compris Ottawa, où les championnats CEBL 2022 auront lieu.

« En tant que propriétaire de Flair, je suis fier de faire partie de ce partenariat unique entre Flair et la LECB. Le Canada regorge de talents dans le sport, et la LECB et Flair reconnaissent l'importance de soutenir les athlètes talentueux ici, chez nous, où le basketball est né », a déclaré RJ Barrett, New York Knicks. « Je suis ravi de ce partenariat et de partager ma passion pour le sport avec le Canada. »

« Notre partenariat avec la LECB est tout à fait logique pour nous », a déclaré Nelson Phillips, vice-président du marketing et des communications, Flair Airlines. « Nous ne travaillons pas seulement pour amener les athlètes à leurs matchs, mais nous facilitons également la tâche des fans à travers le pays pour regarder leurs équipes à la maison et à l'extérieur. Nous sommes une compagnie aérienne canadienne ici pour offrir des voyages aériens abordables à votre prochaine expérience. »

« Notre partenariat avec Flair est une victoire définitive pour la LECB, » a déclaré Mike Morreale, commissaire et chef de la direction de la Ligue élite canadienne de basketball. « Nos joueurs voyagent confortablement et de manière fiable partout au pays, nos partisans vivent des expériences les jours de match qui les rapprochent de l'action, et ensemble, nous travaillons à faire croître nos entreprises dans de nouveaux marchés mal desservis à travers le Canada. Je suis ravi de l'actuel et de l'avenir de notre partenariat pour offrir à plus de Canadiens des expériences mémorables. »

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

À propos de la Ligue élite canadienne de basketball

Une ligue créée par des Canadiens pour des Canadiens, la LECB a le pourcentage le plus élevé de joueurs canadiens de toutes les ligues professionnelles du pays, 71 % de ses effectifs actuels étant canadiens. Les joueurs apportent leur expérience de la NBA, de la NBA G League, des meilleures ligues internationales, du programme de l'équipe nationale canadienne et des meilleurs programmes de la NCAA ainsi que de U SPORTS. Le seul partenaire de la ligue professionnelle de première division de Canada Basketball. La saison LECB s'étend de mai à août. Rendez-vous sur CEBL.ca pour plus

d'informations ou suivez-nous (@cebleague) sur Instagram, Twitter, TikTok, LinkedIn, Facebook & YouTube. Tous les jeux LECB peuvent être diffusés en direct à l'échelle internationale sur la plateforme OTT de la LECB, LECB+, et sur l'application LECB Mobile pour les appareils iOS et Android. Les jeux seront également disponibles en streaming en direct au Canada via cbcsports.ca, l'application CBC Sports pour les appareils iOS et Android et le service de streaming gratuit CBC Gem.

Pour les médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com